沈阳爱尔泰医疗科技有限公司

● 企业简介 Company Profile



沈阳爱尔泰医疗科技有限公司是一家集研发、制造、销售于一体的制造家用医疗保健设备的高科技医疗企业。沈阳爱尔泰创建于 2013 年,致力于为全球消费者提供顶尖呼吸类医疗设备,以"健康成就梦想"的理念为目标,为世人健康尽一份贡献,并不断的创新,不断的超越自我。

爱尔泰获得"中国煤矿尘肺病防治基金会指定合作品牌"、"沈阳市中小企业协会副会长单位"以及"爱尔泰列入辽宁抗疫情物资保障单位"等称号。并荣获"年度最受欢迎十大制氧机品牌"、"最受欢迎十大雾化器品牌"、"高新技术企业"等殊荣,先后与"法国阿科玛制氧分子筛"、"美国托玛斯活塞泵"等制氧设备优秀供应商达成战略合作伙伴关系。

爱尔泰产品的销售遍布国内 30 多个省市自治区,在国际市场上远销美国、加拿大、挪威、波兰、英国、法国、意大利等 50 多个国家和地区,深受国内外用户及合作伙伴的信赖和赞誉。

SHENYANG AERTI Medical TECH Co., Ltd., founded in 2013, is a high-tech medical enterprise integrating R&D, manufacturing, and sales of home medical and health care equipment. It has been awarded the titles of 'Brand Designated by China Coal Mine Pneumoconiosis Prevention Foundation', 'Vice President unit of Shenyang Small &Medium Enterprise Association", 'Liaoning Anti-epidemic Material Guarantee Enterprise', 'Yearly Top Ten Most Popular Oxygen Concentrator Brands', and "High-tech Enterprise".

We have reached strategic partnership with excellent suppliers of medical equipment in the world, such as 'ARKEMA' France and 'Thomas' USA etc.. The products are sold to over 30 provinces of China, and exported to more than 50 countries, including Germany, Norway, Poland, Britain, Greece, Japan, India, Peru, Thailand etc.. AERTI is committed to providing top-notch respiratory medical equipment to users all over the world.

● 主要产品 Main products

制氧机 Oxygen Concentrator

O AE SERIES



AE series oxygen concentrator provide Max 10L/min high purity Oxygen, with lowest operating sound, suit for 24*365 continue operation.

AE 系列制氧机可输出最高 10 升每分钟的高纯度氧气,运行噪声最低,适合连续运行。

OAR SERIES



AR series oxygen concentrator with compact design, 5L weight 13.9KG, with WIFI function, is the most popular 5L product in Market.

AR 系列制氧机外观精致,只有 13.9 公斤,具备物联 网功能,是目前市场最受欢迎的 5 升产品。

O AM SERIES



AM series oxygen concentrator is the smallest 3L oxygen concentrator in China, weight 7.4kg, Suit for use in home, in driving and outdoor.

AM 系列制氧机是国内体积最小的 3 升机,重量仅有 7.4 公斤,适合家用,车载和户外使用。

O APOC portable oxygen concentrator



APOC is portable with insert rechargeable battery, Duration Life is 1.5-2 hours. It provides 90-96% high purity Oxygen at 5 flow settings.

APOC 系列制氧机为便携款,内置电池续航最高 2 小时,流量 5 档设置,提供 90-96%高纯度氧气。

三参测量仪

3-in-1 Oxygen
Analyzer

O MCI-1 Oxygen Analyzer



MCI-1 is the first portable design, three data oxygen analyzer in China. Suit for test oxygen purity, flow and pressure of oxygen concentrator. Easy operation and calibration.

MCI-1 三参测量仪是国内第一台便携三参数氧气分析 仪,适合测量制氧机输出氧气的浓度,流量和压力。可 调校,操作简单。



● 企业资质 Enterprise Qualification

凭借着有序、科学、高效的管理运营机制,爱尔泰率先通过 CFDA 国家食品药品监督管理局认证、ISO13485 国际医疗设备质量管理体系认证、欧盟 CE 认证、欧盟 ROHS 检测等一系列严苛的测试认证,每台诞生于爱尔泰的产品都值得信赖。

Relying on an orderly, scientific and efficient management, AERTI has been approved by CFDA and ISO13485 international quality system. The products are approved with EU CE and ROHS certificates.



● 企业文化 Our Culture

经营理念: 守诚信 负责任 保健康 爱永恒

质量方针: 安全 诚信 高效 创新 超越

Business Guideline: Honest, Responsible, healthy, Friendly

Quality policy: Safety, Efficiency, Innovation, Surpass

● 联系方式 Contact Information

地址: 辽宁省沈阳市铁西经济开发区联东 U 谷 77-1 号

No. 77-1, Liandong U Valley, Economic and Technological Development Area, Tiexi District, Shenyang City,

Liaoning Province, China

电话 TEL: 024-31229971/72/73 EXT. 8002

邮箱 EMAIL: ann@airtech-med.com

官网 WEBSITE: http://www.airtech-med.com/